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Drogetenitturri, 165 zkia.

1
0 urte beteko ditu
aurten Ermua Basket
saskibaloi taldeak.
Halere, ez dago bere

sasoirik onenean. Makina bat
jokalari bertatik pasa ostean,
jende premia larriz dabiltza
eta horregaitik, etorkizuna
bermatzeko, deialdi zabala
egin dute jendea erakarri eta
zuzendaritza sendo bat osatu
asmoz. Egun, taldeko lehen-
dakari, entrenatzaile eta jo-
kalari den Miguel Angel San-
chezekin egon gara.
- Aurten 10 urte taldea
sortu zela...

Saskibaloia gustuko genuen
12 pertsonako talde batek
sortu genuen Elkartea. Urte-
ekin gauzak asko aldatu dira.
San Pelaioko kantxan hasi gi-
nen, ondoren kiroldegia egin
zuten, momentu honetan
Bizkaiko instalazio oneneta-
rikoan jokatzen dugu.

- Zer nolako ibilbidea izan
duzue?

40 lagunetik gora pasa dira
taldetik. 4 entrenatzaile izan
ditugu... Oso balorazio ona
egiten dugu oro har. Bigarren
regional mailan abiatu ginen
eta Preferente mailako biga-
rren mailan ere aritu ginen.
Ondoren berriz jaitsi ginen
eta azken urteotan sarritan
jokatu ditugu igoera faseko
partidak. Gorengo postuetan
aritu gara eta talde sendoa
izan dugu.
- Bazkideak, laguntzaileak
izan dituzue...

50 bazkide izatera ere iri-
tsi ginen. Karteletan makina
bat merkatarik eman izan di-
gute babesa. IMD ere gurekin
egon izan da.
- Gaur egungo egoera bes-
telakoa da...

Urte gogorra izaten ari da.
Iaz ere jendez urri ibili ginen

eta taldea osatzeko arazoak
izan genituen. Aurten arazoak
asko larritu dira eta zenbait
partidutan ez dugu taldea osa-
tzerik izan. Gauzak aldatzeko
ordua dela erabaki dugu.
- Ze asmo dituzue?

Lehenik eta behin, deialdi
zabala egin dugu, Ermuko eta
inguruko herrietako gazteriari
begira, saskibaloian jokatu
nahi duen orori gonbitea luza-
tuz. Bestetik, saskibaloi tal-
deari laguntzeko gogoa nahi
duen orori ere ateak ireki diz-
kiogu entrenatzaile edo zu-
zendaritzan parte har dezan.
Ikastetxeekin ere lankidetza
hitzarmenak siñatzeko asmoa
daukagu saskibaloia zabaltze-
ko eta harrobi lana indartze-
ko. Horrez gain, herrian saski-
baloia hedatzeko asmoa du-
gu, udaran aire librean txa-
pelketaren bat antolatuaz.
- Jaso dituzue deialdiaren

lehen erantzunak...
Momentu honetan 14-15 ur-

te bitarteko hamar gazte
dauzkagu. Asmoa, infantil, ca-
dete edo jubenil mailako tal-
deak osatzea da eta infantil
mailako harrobia lantzen hasi.
Gazte horien gurasoak ere era-
kartzeko asmoa daukagu, be-
raien seme alabak saskibaloian
jokatzeaz gain, zuzendaritzan
ere inplikatu daitezen. Horrez
gain, saskibaloiko entrenatzai-
le izateko ikastaroak ere izan-
go dira dauzkagun hutsune ho-
riek betetzeko.
- 10.urteurrena ospatzeko
zein ekitaldi antolatu dituzue?

Taldetik pasa diren jokala-
ri eta entrenatzaileak elkar-
tu eta partidu bat egingo du-
gu eta bazkari batekin boro-
bilduko dugu eguna.
- Gure inguruko herrietan zein
da saskibaloiaren egoera?

Eibarren 2 talde daude,  bes-
te bat Zaldibarren eta Elgoiba-
rren. Indartsuenetakoa, Duran-
gon dago. Euskal Herrian Iur-
bentia, TAU eta Bruesa dauzka-
gu. Saskibaloia indartsu dago,
urte askotan egindako lanaren
fruituak ikusten ari gara.
- Besterik?

Jendea guregana etortze-
ko animatu nahiko nuke. Gu-
rean saskibaloia maite eta
gozatu nahi duen orok ateak
zabalik aurkituko ditu. Ga-
rrantzitsuena, saskibaloia
maitatzea eta gustora jardu-
tea da. Informazio gehiago
http://ermuabasket.blogs-
pot.com/ webgunean aurki-
tuko du.
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